
Tak for et godt møde. 

Som talerør for Stavtrup IF tennis, der pt. har ca. 280 medlemmer, der for de flestes vedkommen, alle går 
ind for en Multihal i Stavtrup. 
Vi kan ikke se noget problem i, at hallen skal ligge på matr. 15M, der jo ikke er en del af det 

bevaringsværdige område. 

Der ikke er nogen særlige bevaringsværdige bygninger på Mondrupsvej, ifølge Slots og Naturstyrelsen. Af 

de 76 parcelhuse der er på Bispevej / Mondrupsvej er der 22 huse med meget lav bevaringsværdi (9-3). Der 

er kun 2 huse med bevaringsværdi på (1), det er Bispegården og Spejderhuset, resten er huse fra årene 

1950 til og med 1992, og ja, det er da hyggeligt med de 3 gamle bindingsværkshuse der ligger på 

Mondrupsvej, men ligefrem landsby stemning , ja det kan jo diskuteres. 

Den megen snak om fester og støj, kan også undre os. Der har gennem alle årene været høstfest og 

musikfestival på Friskolen, har modstanderne også påtalt dette? 

På Facebook siden for Stavtrup, opskriver modstanderne størrelsen på bygningen, som pt. er nået op på 

6000 kvm. I fase 1 er planlagt 3.500 kvm, en håndboldhal og en gymnastik/basket og badmintonhal, som 

der virkelig er brug for. Fuldt udbygget (om ca.10 år) er bygningen på 5.500 kvm. 

TRAFIKKEN er det store problem, det har det været de sidste 30 år. Aarhus kommune skal selvfølgelig se på 
problemet med denne 3. ringvej til Aarhus syd.  
Flere skildpadder eller vejbump, samt lukning for trafik for lastbiler over 3500 kg som minimum. 

Men som sagt går bestyrelsen ind for Multihal projektet. 

Mvh. 
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